
Informace z radnice 

• Dnem 30. září končí Dr. Kouba svou lékařskou praxi v Nové Včelnici. Během října 
proběhne konkurs na nového praktického lékaře, který by měl zahájit praxi od 
1. listopadu. Po dobu října bude ordinace Dr. Kouby prázdná. Hodláme udělat maximum 
pro to, aby se situace co nejdříve stabilizovala a ve městě byli opět dva praktičtí lékaři. 

• Na květnovém zasedání zastupitelstva byl schválen záměr přijetí investičního úvěrového 

rámce 80 milionů korun se splatností 20 let. Úvěr by měl sloužit k financování velkých 

investičních akcí (rekonstrukce domu služeb a dalších). V srpnu byla v zastupitelstvu 

projednána jediná nabídka Komerční banky na poskytnutí úvěru s pohyblivou úrokovou 

sazbou. Zastupitelstvo se rozhodlo odložit přijetí případného úvěru až na nové volební 

období. Splácení úvěru ovlivní hospodaření města na dlouhou dobu, proto je třeba 

postupovat velice obezřetně. Zejména je třeba dobře zvážit nejen využití úvěru, ale i jeho 

výši, dobu splácení a porovnání pohyblivých a fixních úrokových sazeb. 

• Byla dokončena studie řešení navýšení počtu parkovacích míst Na Hliněnce. Studie bude 

sloužit jako podklad pro zhotovení projektové dokumentace. Cena projektu je 1 milion 

korun, realizace akce předpokládá cca 30 milionů korun. Vzhledem k ceně bude nutné 

řešit realizaci projektu po etapách. 

• Dne 11. září proběhla kolaudace nové komunikace v průmyslové zóně. V současné době 

probíhají jednání o prodeji pozemku. 

• S končícím volebním obdobích bych chtěl poděkovat za práci všem zastupitelům i 

zaměstnancům úřadu.  
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